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Protokół Nr VIII/2019 
z sesji Rady Gminy w Klimontowie 
odbytej w dniu 27 marca 2019 r.  

 
 
Sesja odbyła się w Bibliotece Publicznej w Klimontowie. 

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 10.50. 

Obradom sesji przewodniczył pan Robert Orłowski, Przewodniczący Rady Gminy. 

W sesji uczestniczyli radni, pan Edward Przytuła – Zastępca Wójta, pani Anna 
Sobolewska – Skarbnik Gminy jak listy obecności stanowiące załącznik do 
niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr VIII/50/19 do Nr VIII/57/2019 w głosowaniu 
jawnym imiennym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym. 

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: Mirosław Kwapiński. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Orłowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady VIII sesji Rady 
Gminy. Serdecznie powitał panie i panów radnych, pana Wicewójta, panią 
Skarbnik i osoby obsługujące sesję. Na podstawie listy obecności stwierdził 
wystarczające quorum do podejmowania uchwał. Obecnych jest 14 radnych.  

Następnie odczytał klauzulę informacyjną na temat utrwalania przebiegu sesji 

poprzez nagrywanie obrazu i dźwięku, co jest obowiązkiem prawnym gminy 

wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (tj. Dz. U. z 2019 r., poz. 506). 

Odczytał proponowany porządek obrad. Sesja zwołana na wniosek Wójta Gminy. 

Po jego odczytaniu pan Przewodniczący Rady zapytał czy są inne uwagi, 

propozycje do proponowanego porządku obrad.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie zaliczenia ul. Targowej w Klimontowie do kategorii 

dróg gminnych. Jest to potrzebne, bo pieniądze gmina otrzymała, pomoc była i 

przy kontroli dokumentów musi być wykazane, że jest to droga zaliczona do 

kategorii dróg gminnych. Droga jest od targowiska do dziewiątki. Jest to wymóg 

formalny. Wniósł również o wycofanie z porządku obrad pkt. 9 „Wyrażenie zgody 

na nieodpłatne przecięcie przez Gminę Klimontów nieruchomości w 
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Krobielicach” z uwagi na błąd. Wniósł o wprowadzenie do porządku obrad 

sprawozdania Wójta Gminy Klimontów o przeciwdziałaniu narkomanii na terenie 

gminy Klimontów, które musi być do 31 marca przedstawione.  

Pan Przewodniczący Rady poddał wnioski pod głosowanie. 

1.Wniosek o wycofanie pkt. 9 ” Wyrażenie zgody na nieodpłatne przecięcie przez 

Gminę Klimontów nieruchomości w Krobielicach”. 

Za: 14. Wniosek przeszedł.  

2. Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu „Zaliczenie drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenie jej przebiegu”. Pan Przewodniczący Rady 

zaproponował wprowadzenie tego punktu do porządku obrad jako pkt. 9.   

Za: 14. Wniosek przeszedł. 

Pan Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

sprawozdania Wójta Gminy o przeciwdziałaniu narkomanii na terenie gminy 

Klimontów jako pkt. 4. Numeracja pozostałych punktów przesunie się o jeden w 

dół. Odczytał porządek obrad po zmianach i poddał go pod głosowanie.  

Za: 14. Porządek obrad został przyjęty.  

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o przeciwdziałaniu narkomanii na terenie 

gminy Klimontów.  
5. Zmiany w budżecie gminy na 2019 r.  
6. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2019 – 2033. 
7. Przyjęcie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt. 
8. Wyrażenie zgody na zwarcie porozumienia z Gminą Obrazów w zakresie 

objęcia mieszkańców Gminy Klimontów opieką i usługami przez 
Środowiskowy Dom Samopomocy w Kleczanowie.  

9. Udzielenie poparcia lokalnej inicjatywie reaktywacji Koła Łowieckiego 
„ŁOŚ” obejmującego swoim działaniem teren Gminy Klimontów.  

10. Zaliczenie drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenie jej przebiegu. 
11. Wyrażenie zgody na zbycie nieruchomości gruntowej w Krobielicach.  
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12. Określenie szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad 
tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji 
obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych i formalnych wymogów, jakim 
muszą odpowiadać składane projekty uchwał.  

13. Zakończenie sesji. 
 

Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi, zapytania do 

protokołu spisanego z obrad poprzedniej VII sesji Rady Gminy odbytej w dniu 15 

luty 2019 r. Uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie. Za: 14. Protokół został 

przyjęty.  

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odczytał sprawozdanie z przeciwdziałania 

narkomanii na terenie gminy Klimontów.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi, zapytania odnośnie 

sprawozdania. Zapytań i uwag nie wniesiono.  

 

D punktu 5 porządku obrad sesji 

Opinia Komisji Budżetowej:  

Pan radny Mucha powiedział, że na Komisji Budżetowej pani Skarbnik 

przedstawiła zarówno zmiany do budżetu gminy jak i zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej i oba projekty uchwał Komisja pozytywnie zaopiniowała.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono. Odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr VIII/50/2019 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 r.  

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 
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Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają uwagi, zapytania do projektu 

uchwały.  

Pan radny Gwizdoń zapytał o załącznik nr 3 poz. 31 zadanie „Przebudowa i 

wyposażenie obiektu kultury w miejscowości Klimontów - Program Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2014 - 2020”. Co się pod tym kryje ?. 

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, że budynek mleczarni, świetlica 

środowiskowa na górze, bo na parterze będzie Senior plus. To jest 500 000 zł. 

Umowa jest podpisana. Teraz aneksują umowę na dwa etapy ze względów 

pieniężnych. Był w tej sprawie w Kielcach. Rozpoczęcie prac w tym roku. Senior 

był skończony, natomiast góra w przyszłym roku. To są umowy dwie na Ossolin i 

Klimontów. 

Innych uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr VIII/51/2019 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Klimontów na lata 2019 – 2033. 

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 

 

Do punktu 7 porządku obrad sesji 

Opinia Komisji: 

Pani radna Cichoń powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały, ale wnioskują, aby bardziej rzetelnie przyjrzeć się 

schronisku, z którym gmina ma podpisaną umowę, ponieważ docierają do nich 

niepokojące informacje z mediów, że schronisko nie spełnia warunków jakie 

powinno spełniać. Komisja chce informacji, które potwierdzą, że zwierzęta 

wywożone z gminy do tego schroniska są objęte odpowiednią opieką zarówno 

weterynaryjną jak i są zabezpieczone w odpowiedni sposób, że nie cierpią. 

Proszą o sprawdzenie schroniska i udzielenie w najbliższym czasie o udzielenie 

takiej informacji.  
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Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, że gmina współpracuje że 

schroniskiem od 2018 roku. Kontrolowali jakim samochodem przyjeżdżają, w jaki 

terminie i to wszystko jest w porządku. Samochód jest przystosowany do 

przewożenia psów z odpowiednimi klatkami. Powiedział, że w sprawie 

podniesionej przez panią radną wystąpią do schroniska. W przypadku pojawienia 

się jakiś zarzutów pod kątem schroniska gmina ma prawo zerwać umowę. O 

wyborze tego schroniska zdecydowały także względy finansowe. Jeśli jest różnica 

1400 zł a 2500 zł za odłowionego pieska to są znaczące pieniądze. W kwestii 

odnoszenia się do medialnych (doniesień) powiedział, że tam gdzie w grę 

wchodzą pieniądze tam zaczynają się często jakieś walki, szczególnie dotyczy to 

ekologów. Medialnie przywiązują się do drzew tylko czy nie ma to podtekstu. 

Podał przykład działek w Górkach. Było postępowanie, sprawo prokuratorska. 

Okazało się, że w pewien sposób na inwestorach próbowali nielegalnie wymusić 

pieniążki. Dlatego podchodzi do takich doniesień ostrożnie. Zapowiedział jednak, 

że jeśli pojawią się znaczące uwagi to gmina będzie reagować, nawet zerwą 

umowę. Przyznał rację pani radnej – nasi mali bracia też mają swoje prawa. 

Powiedział, że oglądał na stronie internetowej wyposażenie schroniska. 

Schronisko jest bardzo dobrze wyposażone, ma piękną salę weterynaryjną, 

ogrzewane. Samochody przyjeżdżają czyste. Zleci jednak pani xxxxxx, żeby 

wystąpiła do schroniska o przysłanie materiałów.  

Pani radna Cichoń nadmieniła, że miejscowość gdzie znajduje się schronisko dla 

zwierząt bezdomnych, gdzie pieski z gminy są zawożone znajduje się 450 km 

stąd. Jakim samochodem byśmy nie jechali, nawet jadąc elegancką limuzyną też 

bylibyśmy zmęczeni po przejechaniu 450 km, a pieski jeżdżą w samochodach 

takich jak ludzie. Chodzi o to, żeby przewóz piesków i kotów odbywał się w 

godnych warunkach i żeby w odpowiednich warunkach te zwierzęta przebywały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał panią radną skąd ma takie informacje 

odnośnie złej opieki nad zwierzętami w schronisku.  

Pani radna Cichoń odpowiedziała, że w tej chwili jest wystosowana petycja 

zarówna do Ministerstwa Sprawiedliwości jak i do Prezydenta Dudy i do pana 

Prezesa Kaczyńskiego. Informacje o schronisku posiada z internatu, z forum od 

osób, które tam pracowały. Jest to drugie co do wielkości schronisko w Europie. 

Znajduje się tam około 3500 psów. Jeśli 1400 zł kosztuje tam pobyt psa i stać ich 

jeszcze na to, żeby zrobić 450 km, a koszty transportu są drogie to chyba nie mają 

tam wiele do zaoferowania, choć może się mylić. Zaniepokoiły ją doniesienia 

medialne i poczuła się w obowiązku, żeby to podnieść, a można to przecież 
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sprawdzić. Należy to sprawdzić, żeby mieć spokojne sumienie, bo zwierzę ma 

pewne prawa, żeby miało podstawową opiekę.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta powiedział, że w poprzednich latach również były 

uwagi do schronisk kieleckich. Część się potwierdziło, a część się nie 

potwierdziło.  

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że należy się sugerować kosztami. 

Następnie odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr VIII/52/2019 w sprawie programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt.  

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 

 

Do punktu 8 porządku obrad sesji 

Opinia Komisji: 

Pani radna Cichoń powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą zapytania, uwagi do projektu 

uchwały. Uwag i zapytań nie wniesiono. Odczytał projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr VIII/53/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
z Gminą Obrazów w zakresie objęcia mieszkańców Gminy Klimontów opieką i 
usługami przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Kleczanowie.  

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 
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Do punktu 9 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi, zapytania odnośnie 

projektu uchwały. 

Uwagi i zapytania wnieśli: 

Pan radny Bargiel zapytał jakiego poparcia ma Rada udzielić, bo przepisy są takie, 

że można dokonać odstrzału zwierzyny w promieniu 100 m od domu. Zapytał czy 

znane są takie regulaminy czy nie.  

Pan radny Mucha potwierdził, że tak. Jest to określone przepisami. 

Pan Przytuła, Zastępca Wójta wyjaśnił, że nie dotyczy tego co powiedział pan 

radny Bargiel o odległości 100 m od zabudowań, bo jest to uregulowane w 

prawie łowieckim. Plan jest ustalany z gminą, terminy również. Ogłoszenia o dniu 

odstrzału określonych gatunków zwierząt również są ogłaszane. Wyjaśnił, że 

część gminy jest objęta dwoma kołami sandomierskimi i inicjatywa wyszła z 

gminy Łoniów. Tam kiedyś to koło działało. Później zostało zawieszone, 

zlikwidowane. Teraz jest propozycja przywrócenia koła i żeby część gminy 

Klimontów była objęta działaniem tego koła. Sprawy, które podniósł pan radny 

są uregulowane w prawie łowieckim czyli kiedy można strzelać, jaka odległość od 

zabudowań, jak daleko od drogi, na jakie gatunki zwierząt. Reaktywacja koła 

mogłaby pomóc w przypadku szkód wyrządzanych rolnikom przez dziką 

zwierzynę. Powiedział, że sam nie spodziewał się, ale w jego ogrodzie w 

Pęchowie także dostrzegł oznaki bytności tam dzikich zwierząt.  

Pan radny Mucha powiedział, że w ubiegłym roku jako sołtys uczestniczył w 

komisji szacującej straty łowieckie i miał kontakt zarówno z rolnikami jak i z 

myśliwymi. Wzrasta liczba zwierząt i niektóre koła mają takie obszary, że mówiąc 

kolokwialnie nie ogarniają w pełni tak jakby sobie tego rolnicy życzyli. Dość spore 

kwoty zaczęły się pojawiać, bo coraz więcej jest ogrodów, zwierzyny jest coraz 

więcej i koła są coraz bardzie obciążane.  

Pan Przewodniczący Rady dopowiedział, że miał przyjemność być u pana Wójta 

w momencie kiedy pojawili się panowie z propozycją utworzenia tego koła 

łowieckiego mówiąc, że jest chętnych bardzo dużo myśliwych i istniejące koła tak 

jak powiedział jego przedmówca są już zapełnione. Tereny łowieckie są duże i 

czasami nie docierają do gminy, a jeśli będzie koło obejmujące gminę Klimontów, 

gminę Łoniów, może dołączy się jeszcze inna gmina , to będzie to mniejsze koło 

i sprawniej będzie trwać wyławianie zwierząt, jak również dokarmianie.  

Pan radny Mucha uzupełnił, że wtedy gmina nie będzie peryferią.  
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Innych uwag i zapytań nie wniesiono.  

Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr VIII/54/2019 w sprawie poparcia lokalnej inicjatywy reaktywacji 
Koła Łowieckiego „ŁOŚ” obejmującego swoim działaniem teren Gminy 
Klimontów.  

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 

 

Do punktu 10 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą zapytania, uwagi do projektu 

uchwały. 

Pan Przytuła, Zastępca Wójta wyjaśnił, że spodziewają się kontroli, pieniądze 

znaczone i wszystkie papiery musza być dograne co do tego. Tak prawo mówi, że 

droga musi być zaliczona do dróg gminnych.  

Pan radny Ciach wniósł, żeby w dni targowe wyłączyć tę drogę z ruchu, bo 

niektórzy podjeżdżają i mówią, że chcą przejechać.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta wyjaśnił, że najpierw trzeba ją zaliczyć do dróg 

gminnych aby później mieć prawo cokolwiek ingerować. Na pewno jest to jakimś 

utrudnieniem, nikomu nie można zabronić przejazdu. Powiedział, że 

przebudowa targowiska przyniosła pierwsze efekty – zwiększyły się wpływy z 

opłaty targowej. Pieniądze, które gmina wydała nie poszły na marne. W stosunku 

do ubiegłego roku o tej samej porze te wpływy zwiększyły się.  

Pani Skarbnik powiedziała, że jest 20 000 zł więcej wpływów od stycznia do 

pierwszego wtorku marca w porównaniu z takim samym okresem w 2018 r.  

Pan radny Ciach doprecyzował, że droga zrobiła się handlowa całkowicie i nikt 

nie chce na bok zjechać, tylko wszyscy stoją przy samym krawężniku. Chodzi o 

to, żeby ta droga w dzień targowy była wyłączona z ruchu jakimś znakiem, bo 

niektórzy podjeżdżają i mówią, że chcą przejechać a nie mogą. Jest tam 

inkasentem i tłumaczy, że jest tam znak, że jest to tylko 995 m i ulica ślepa.  
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Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, że postawiony jest tam znak 

informujący, że jest to droga ślepa i kierowca mający prawo jazdy wie, że nie 

trzeba tam wjeżdżać. A jak chcą tam handlować to niech handlują, a inkasenci 

mają pobrać opłatę. Jest ustawiony tam znak i on rozwiązuje sprawę.  

Innych uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały i poddał pod 

głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr VIII/55/2019 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 
i ustalenia jej przebiegu.  

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 

 

Do punktu 11 porządku obrad sesji 

Opinia Komisji: 

Pan radny Borycki powiedział, że Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą zapytania, uwagi do projektu 

uchwały. Uwag i zapytań nie zgłoszono. Odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr VIII/56/2019 w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej.  

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 

 

Do punktu 12 porządku obrad sesji 

Opinia Komisji: 
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Pani radna Cichoń powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych dogłębnie 

przestudiowała projekt uchwały i pozytywnie go opiniuje.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą zapytania, uwagi do projektu 

uchwały. Uwag i zapytań nie zgłoszono. Z uwagi na obszerną treść projektu 

uchwały pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały i poddał pod 

głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr VIII/57/2019 w sprawie określenia szczegółowych zasad wnoszenia 
inicjatyw obywatelskich, zasad tworzenia komitetów inicjatyw 
uchwałodawczych, zasad promocji obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych i 
formalnych wymogów, jakim muszą odpowiadać składane projekty uchwał.  

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 

 

Do punktu 13 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 
dzisiejszego porządku obrad, serdecznie podziękował wszystkim za uczestnictwo 
w niej i ogłosił zamknięcie sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:        Przewodniczył: 

Irena Lipiec         Robert Orłowski 


